

Servicegruppemøde 28. Januar 2025

Mødeleder og ordstyrer: AM, L

Referent: AM og S

Tilstede: A M, L, S, H, R, J

To do ansvarspersoner med **grønt**

Dagsorden:

1) Status og opfølgning fra sidste møde

- Der er stadig ikke fundet medlemmer, der vil/kan betjene info-mailen og litteratursalg. AM melder sig gerne til posten på infomailen..
- Grupperepræsentanter for de fysiske møder: vi mangler stadig fro mandemødet og kvindemødet.

2) Punkter til behandling

A) Foldere og hæfter (J)

J har fået de pdf filer mht foldere vi har, som er klar til tryk og print. De lave A5 filer er ik som pdf- de skal omkring en grafiker for at blive lavet om til en pdf fil. Vi debatterer hvilken folder der er bedst. De populære foldere er Tilbagetrækning, bundlinjer, romantiske besættelser, velkomstfoldere- kan trykke 500 af disse. Og et par 100 af de andre. J undersøger hvad det koster og om en grafiker kan lave dette og lave dem om til pdf form.

Det koster ca. 2000-2500kr. at få lavet dem om. Hvor mange foldere vil vi gerne have? Skal vi bestille udefra eller købe printere, patroner, klipsemaskine. Herle gætter på hun godt kan lave det i et canva program. Dette har vi ikke taget stilling til endnu

S fortæller der er penge på litteratursalgets konto (18.000 ca)

B) Status på adgang til foreningens bankkonto (L)

Bestyrelsen består af J, H, M og L. Banken har fået div oplysninger på disse, så de har fuldmagt. Der afventes godkendelse på adgang til kontoen om 5-6 arbejdsdage.

C) Host Login til Zoom (A M)

Vi afventer at få fat på ham der har login- hvis vi ikke kan få fat i det, kan vi evt. oprette en ny zoom konto. AM søger for at tage dette emne op på næste servicegruppemøde

G) Beslutningstagning:

S holder et lille oplæg til refleksion om hvilke retningslinjer vi fremadrettet skal gøre brug af, hvordan gør vi, hvor skriver vi det så henne

H) Støtte til nye møder (S på vegne af torsdags-kvindemødet) De fysiske kvindemøde vil gerne have økonomisk støtte til mødet, da der ikke er penge til huslejen her i starten. Vil vi hjælpe med

penge til huslejen i starten? Der er flertal for at give 3 mdrs økonomisk hjælp. Vi debatterer, om det er imod traditionerne. Vi bliver så meget i tvivl at vi beslutter at J skriver til Slaa international og spørge om deres anbefaling. Vi beslutter i dag at sove på det og læser traditionerne og mødes næste tirsdag til en beslutning om hvad vi skal gøre.

AM har efter mødet talt med E fra det fysiske kvindemøde

De har valgt at spørge os fordi de mangler betaling til slut februar- da kasseren måtte ringe ud og “fortælle der manglede penge/rykke for penge” her de sidste 2 måneder. E fortæller, at 1-2 mdr’s husleje er nok til at generere, at der kan komme et overskud løbende.

De er i gennemsnit 4-5 pr. møde inkl. Nykommere.

3) Nye mødedatoer

Kort møde på tirsdag den 4/2 ang. Svar

R, J, L og H, Am

Næste service gruppemøde bliver den 18/ 2 kl 20

4) Evt.

Intet herunder